
GÁVAVENCSELLŐ Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-
testületének 2022. szeptember 12-én 15.00 órától megtartott rendes nyílt ülésének 
 
 

 
TÁRGYSOROZATA 

 
 

1. Előterjesztés a Sváb Ligetbe szalonnasütő vásárlásáról szóló 49/2022. (VII.20.) 
határozat módosítására  
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
2. Előterjesztés Szent Mihály napi szüreti felvonulás megszervezésére 

Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

3. Előterjesztés Német Nemzetiségi Önkormányzat tagjai részére kirándulás 
megszervezésére 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
4. Beszámoló két ülés között történt eseményekről és a tett intézkedésekről 

Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök  

 
Gávavencsellő, 2022. szeptember 15. 
 
 

Rusz Péterné Csisztu Miklósné 
jegyzőkönyv-hitelesítő elnök 
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Jegyzőkönyv 

 
Készült: Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-
testületének 2022. szeptember 12-én 1500 órától megtartott rendes nyílt ülésén. 
 
Az ülés helye: Gávavencsellői Közös Önkormányzati Hivatal székhelye: Gávavencsellő, 
Petőfi u. 1. Nagyterem 
 
Az ülés ideje: 2022. szeptember 12. 1500 óra 
 
Jelen vannak:  Csisztu Miklósné elnök 
    Danku Károlyné elnökhelyettes 
    Dezső Zoltánné  

Danku Károly 
    Rusz Péterné 

képviselők 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: Bakos Tóth Ildikó jegyző, Berecz János 
polgármester 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: Bakos Tóth Ildikó jegyző 
 
Csisztu Miklósné elnök: Megnyitotta az ülést és megállapította, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, mivel 5 tagja jelen van. Javaslatot tett az ülés napirendjére a 
meghívóban foglaltak szerint.  
 
Szavazás: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúlag a napirendet elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta: 
  

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

60/2022.(IX.12.) határozata 
az ülés napirendjének elfogadásáról 

 
Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
2022. szeptember 12-i ülésének napirendjét a meghívóban foglaltak alapján az alábbiak 
szerint elfogadta: 
 

1. Előterjesztés a Sváb Ligetbe szalonnasütő vásárlásáról szóló 49/2022. (VII.20.) 
határozat módosítására  
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
2. Előterjesztés Szent Mihály napi szüreti felvonulás megszervezésére 

Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 
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3. Előterjesztés Német Nemzetiségi Önkormányzat tagjai részére kirándulás 
megszervezésére 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
4. Beszámoló két ülés között történt eseményekről és a tett intézkedésekről 

Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök  

 
 

Csisztu Miklósné elnök: Jegyzőkönyvhitelesítőnek javasolta Rusz Péterné képviselőt.  
 
Rusz Péterné képviselő: a jelölést elfogadta. 
 
Csisztu Miklósné elnök: szavazásra bocsátotta a jegyzőkönyv-hitelesítőre tett javaslatot. 
 
Szavazás: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúlag a jegyzőkönyv-hitelesítőt 
megválasztotta. 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

61/2022.(IX.12.) határozata 
jegyzőkönyv-hitelesítő megválasztásáról 

 
Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
jegyzőkönyvhitelesítőnek Rusz Péterné képviselőt választotta. 
 
1. Napirendi pont:  
Előterjesztés a Sváb Ligetbe szalonnasütő vásárlásáról szóló 49/2022. (VII.20.) 
határozat módosítására  
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
Csisztu Miklósné elnök: A szalonnasütőt megvételre került, melynek költségére 
kétszázezer forintot szavaztunk meg korábbi testületi ülésünkön. 
Javaslom a határozatban az összeg háromszázezer forintra történő módosítását, mivel a 
szalonnasütő 281.000, - forintba került. Továbbá a szalonnasütőt betonalapra szükséges 
letenni, ahhoz cementet, sódert kell vásárolnunk, amely plusz költséget jelent.  
 
Kérdés, vélemény az javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, így az elnök szavazásra 
bocsátotta a javaslat elfogadását. 
 
Szavazás: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag a javaslatot elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta: 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat  
Képviselő-testületének  

62/2022.(IX.12.) határozata 
a Sváb Ligetbe szalonnasütő vásárlásáról szóló 49/2022. (VII.20.) határozat 

módosításáról 
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Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Sváb Ligetbe szalonnasütő vásárlásáról szóló 49/2022. (VII.20.) határozatát az alábbiak 
szerint módosítja: 
 
Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Sváb Ligetbe szalonnasütő vásárlására 2022.évi költségvetésének terhére, elszámolási 
kötelezettség mellett 300.000 Ft-ot biztosít. 
 
 
2. Napirendi pont:  
Előterjesztés Szent Mihály napi szüreti felvonulás megszervezése  
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
Csisztu Miklósné elnök: A Szent Mihály napi szüreti felvonásra elkezdődött az énekkari 
próba. Az intézményvezetőkkel is tartottuk egy megbeszélést a rendezvénnyel 
kapcsolatban. A Gávavencsellői Szociális Szolgáltató Központ dolgozói is részt vesznek a 
felvonuláson, énekelni fognak, valamint elkészítik a kézművessátrat. A Rakovszky 
Sámuel Általános Iskola tanulói kerékpárral vonulnak fel, néptáncot és sváb táncot 
adnak majd elő. A helyi vállalkozókat és cégeket is felkerestem, a Viva Bt. képviselteti 
magát, valamint tombolát is felajánlott. 
A rendezvényre az alábbi programokat javasolnám:  
A gyülekező a Sváb liget előtt lenne, majd 14 órai kezdettel kerülne sor a felvonásra, 
amely érintené a Ast közt, Dózsa György utcát, Rákóczi utcát, valamint a Kápolna utcát, 
így visszatérnénk ismételten a Sváb liget elé. A megállóhelyeket kell konkretizálni, ahol 
éneklésre, táncra kerülne sor.  
A visszaérkezés körülbelül 15 óra lenne, amely során mindenkit megvendégelnénk egy 
tál étellel. Közben a kézművessátornál lehetőség lenne kézműves foglalkozásra, 
arcfestésre, csillámtetoválásra. A rendezvény látogatóinak a szőlőpréselés is 
bemutatásra kerül és kóstolásra is lesz lehetőség.   
17 órától 19 óráig a Vox együttes előadását élvezheti majd a nagyközönség.  
Nap zárásaként a Szent Mihály napi tűzgyújtásra kerülne sor.  
 
A rendezvény megszervezéséhez háromszázezer forint pályázati pénzt nyertünk, de 
ahogy a közmeghallgatáson is elmondtam egy nagyobb volumenű rendezvényt 
szeretnék megvalósítani, a felemerülő plusz költségeket a német nemzetiségi 
önkormányzatunk saját költségvetéséből biztosítaná.  
A pályázati pénzben elszámolható 130.000, - forint készétel vásárlásra, egy fellépőre 
150.000, - forint, valamint 20.000.- forint kellékekre, eszközökre.  
A Vox együttes 105.000, - forintért lép fel. A kellékek megvásárlására fordítható 
pályázati összeget ki kell egészíteni, mivel több költséggel fog járni a dekorációhoz, a 
kézművesfoglalkoztatáshoz a kellékek, az étel adagolásához szükséges evőeszközök, 
valamint a préseléshez a szőlő megvásárlása.  A rendezvényhez biztosítunk még két 
mobil wc-t is.  
A német nemzetiségi önkormányzat tagjai között, valamint a programrom részt vevők 
között is sok az időskorú személy, akik ezt a kisebb kört sem bírnák végig gyalogosan. 
Próbáljuk a megoldásokat keresni, hogy minél több személy szállítása biztosítva legyen, 
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szekérrel, esetleg traktor pótkocsiján, amelynek feltételeit az ibrányi őrsparancsnokkal 
kell leegyeztetni, hogy minden szabályosan történjen.  A hintót is megkérdeztem Veres 
Péter lelkész úrtól, mert nagyon szépen mutatna felvonulás elején, hat személyes, oda a 
vezetőség fel is tudna ülni.  
A tokaji kisvonatos is eljön a rendezvényre 80.000.- forint/ óráért 40 fő szállítását tudja 
biztosítani. Remélem az egyeztetéseket követően, esetleg további félóra vonatozást meg 
tudunk vele beszélni, ha valakinek nem volt lehetősége a felvonuláson részt venni.   
 
 
Kérdések, vélemények:  
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: Az óvodás és az iskolás gyerekek is részt vesznek az 
eseményen, egy jó programot kellene kitalálni a számukra. 
 
Csisztu Miklósné elnök: A balsai Ferkó betyár műsorára gondoltam. 
 
Rusz Péterné képviselő: Volt olyan előadása, ahol csutkából épített a gyerekeknek.  
 
Csisztu Miklósné elnök: Az illene a programsorozatunkba. Láttam tőle olyan előadást, 
ahol egy tejfölös dobozt alakított át úgy, hogy ilyen fura kakashangot adott ki.  
Több hozzáhasonló fellépővel beszéltem, azonban nem tudják vállalni az új KATA 
törvény bevezetése miatt, nem tudnak kiállítani számlát, vagy elköltöztek.  
 
Rusz Péterné képviselő: Hol lennének a sátrak felállítva? 
 
Csisztu Miklósné: A sátrak végig a Kápolna utcán lennének felállítva a Sváb Liget 
oldalában, szerintem az ételosztó sátor is ott lenne. Az ital kínálatunk csak bor lenne, 
pálinkát nem gondolnék. Esetleg Tóth Attila helyi vállalkozót is elhívhatnánk, aki ezen 
felül árulhatna más alkoholos terméket. Hány liter bort vásároljuk a kínáláshoz? 
Tokajban gondoltam.  
 
Rusz Péterné képviselő: Körülbelül 50 litert.  
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: Tokajban nem hiszem, hogy van eladó bor.  
 
Csisztu Miklósné elnök: Régen a rendezvényekre a nagyközség önkormányzata a bort 
Tályáról valamint Mádról hozta, érdemes lenne azt megkérdezni.  
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: Esetleg Bodrogkesztúrból. Legutóbb a Krumplisfesztiválra 
Tolcsváról hoztuk.  
 
Rusz Péterné képviselő: Polgármester úr is biztos segíteni nekünk a beszerzésben. 
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: Régi munkatársunk is egy magánbor vállalkozónál dolgozik, 
érdemes lenne megkérdezni őt is.  
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Danku Károly képviselő: Minimum 20 liter kell, ha egy főre, számolunk legalább egy 
deciliter bort.  
 
Csisztu Miklósné elnök: Mennyibe kerül egy liter bor? 
  
Rusz Péterné képviselő: Nem tudom 1000 forint biztos. 
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: Legalább 30 liter azért kellene, de ha sokan vannak, akkor 
valóban az 50 liter szükséges. 
lehet, hogy kevés. 
 
Csisztu Miklósné elnök: Jó, akkor körülbelül 30-40 liter, attól függ mennyiért tudjuk 
megvásárolni.  
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: Egy mázsa szőlő kell a préseléshez, esetleg a 
díszítéshez.  
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: Mennyi fér bele a présbe?  
 
Csisztu Miklósné elnök: 60 mázsa szőlő. 
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: Érdemes lenne, akkor csak annyit venni, hogy egy préselést be 
tudjatok mutatni. Édesapám is felajánlotta, hogy a díszítéshez szívesen vág 
szőlőkacsokat, szárakat levéllel. 
 
Csisztu Miklósné elnök: Az étellel kapcsolatban jó lett volna polgármester úrral is 
egyeztetni. Két üst babgulyást gondoltam az önkormányzat részéről, a konyha 
intézményvezetőjével nem tárgyaltam még az ügyben. Ilku Béla képviselő úr egy üst 
vaddisznő pörköltöt főzne. Mi vásárolnánk hozzá kalácsot, süteményt, valamint 
kenyeret.  
A héten polgármester úrral mindenképpen egyeztetnem kell nem csak az ételre 
vonatkozóan, hanem a járművekkel kapcsolatban a szállítás miatt, továbbá a sátorok 
biztosításáról, valamint felállításáról. 
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: Mennyi sátort szeretnétek, hogy biztosítson a nagyközség 
önkormányzata? 
 
Csisztu Miklósné elnök: Szerintem 10 sátor biztos kell.  
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: A sátorokhoz padok is kellenek? 
 
Csisztu Miklósné elnök: Igen, de szerintem több pad, mint amennyi a sátorhoz van. 
Megkérdezem, hogy mennyi sátort tudnak biztosítani, valamint a nemzetiségi 
önkormányzatunknak is van.  A tűzgyújtáshoz is mindent be kell szereznünk, valamint ki 
kell találni, hogy hol állítsuk fel a máglya helyét. 
A meghívókat és plakátot el kell készíteni, amelyet elsősorban mi osztanánk ki, 
helyeznénk el a postaládákba a német nemzetiségi tagok számára és kevesebbet bíznák 
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a hivatali kézbesítőre. Ha a meghívók elkészültek, megcímzem őket és kiosztjuk egymás 
között.  A közmeghallgatás meghívójának kihordásánál több problémát is jeleztek, ezért 
javasolnám ezt a megoldást.  A héten mindent le kell fixálnunk a rendezvény 
megszervezéséhez. Ki fogjuk osztani a feladatokat. 
Továbbá a kérdés az, hogy mennyit biztosítsuk a rendezvényre saját költségvetésünkből.  
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: A Német Nemzetiségi Önkormányzatnak az utolsó 
bankszámlakivonat alapján körülbelül 3.500.000.- forintja van, amelyből majdnem 2 
millió forintot is el kell költeni. Ha figyelembe vesszük, a következő napirendük tárgyát 
is, a kirándulást, akkor én 400.000, - forintot javaslok a német nemzetiségünk 2022. évi 
költségvetésének terhére biztosítani.  
 
Csisztu Miklósné elnök: ha nincs más javaslat, akkor Danku Károlyné képviselő 
javaslatát teszem fel szavazásra, a számlákkal úgy is elszámolok és akkor majd lehet 
látni, hogy mennyibe került.  
 
Mivel további kérdés, vélemény az előterjesztéssel kapcsolatban nem hangzott el, így 
az elnök szavazásra bocsátotta a Szent Mihály napi szüreti felvonás megszervezését és 
hogy a költségvetéséből a nemzetiségi önkormányzat 400.000 Ft-ot biztosítson erre a 
célra. 
 
Szavazás: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag a javaslatot elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta: 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat  
Képviselő-testületének  

63/2022.(IX.12.) határozata 
Szent Mihály napi szüreti felvonulás megszervezéséről 

 
Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Szent Mihály napi szüreti felvonás megszervezéséhez 2022. évi költségvetésének 
terhére, elszámolási kötelezettség mellett 400.000 Ft-ot biztosít. 

 
 

3. Napirendi pont: 
Előterjesztés Német Nemzetiségi Önkormányzat tagjai részére kirándulás 
megszervezésére 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
Csisztu Miklósné elnök: Egy napos kirándulásra gondoltam, mivel a busz és a szállás, 
valamint az ellátás is jelentős költséggel jár. Nem muszáj német nemzetiségi helyre 
menni, hanem olyan helyet is meg lehet jelölni, ahol sok a nevezetesség, látványosság. 
Sajnos a Tata kirándulás sem úgy alakult, ahogy előre le volt egyeztetve.  
 
Kérdések, vélemények: 
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Rusz Péterné képviselő: Igen, a gyulai kirándulás is hasonlóképpen zajlott. Nem 
mindenhol olyan lelkesek és összetartóak, mint mi vagyunk.  
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: október második hetében a római katolikus egyház 
szervezett kirándulást, azon is részt fogunk venni.  
Szarvasra is szervezhetnénk, de megnézzük a térképet további ötletekért. 
 
Csisztu Miklósné elnök: Sajnos messze van, rossz az útvonal. Szívesen megnézném 
Sátoraljaújhely környékén a Rákóczi-kastélyt, Borsit, ami felújításra került. 
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: Sokszor jártam Sátoraljaújhelyen, de nem voltam a 
Magyar Kálvárián, valamint a Zsólyomkai pincesoron.  
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: Oda a nyitott pincenapon érdemes menni.  
 
Csisztu Miklósné elnök: A Magyar Kálvária elég nehéz.  
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: Nem, ott egyetlen egy 45 fokos lejtő van, ahol egy 
buszmegállóhely, parkolóhely is van, onnan kezdődik a sétány, ahol szépen fel lehet 
menni. Onnan a sárospataki vár sincs messze. 
 
Rusz Péterné képviselő: Igen, de azt már mindenki ismeri.  A Tengerszem is nagyon szép 
hely.  
 
Csisztu Miklósné elnök: Igen, de az is nehéz terep. A Smaragdvölgy az hol található?  
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: Rudabányácskán van. át kell menni Sátoraljaújhelyen. 
 
Rusz Péterné képviselő: A Kazinczy Ferenc Mauzóleum? 
 
Bakos Tóth Ildikó jegyző: Széphalmon található, ahol megtekinthető még a Magyar Nyelv 
Múzeuma.  
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: Nagyaron a Luby-kastély is lehet úticél, ahol gyönyörű 
rózsakert is található. 
 
Csisztu Miklósné elnök: Petőfi fája is nevezetesség Nagyaron.  
 
Rusz Péterné képviselő: Kassa? Bécs? 
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: Budapest környékére tervezhetnénk a kirándulást, ott 
több nevezetességet is megnézhetnék egy nap alatt. 
 
Csisztu Miklósné elnök: Javaslok egy napos kirándulást megszervezését októberben, 
amelyre 700.000, - forintot javaslok a német nemzetiségünk 2022. évi költségvetésének 
terhére biztosítani. A részleteket a későbbiekben fogjuk megtárgyalni.  
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Mivel további kérdés, vélemény a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, így az 
elnök szavazásra bocsátotta a javaslatot. 
 
Szavazás: a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, egyhangúlag a javaslatot elfogadta és 
az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat 
Képviselő-testületének  

64/2022.(IX.12.) határozata 
a gávavencsellői német nemzetiséghez tartozók részére kirándulás 

megszervezéséről 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a 
gávavencsellői német nemzetiséghez tartozók részére egy napos kirándulás 2022. 
október hónapban történő megszervezéséhez a 2022. évi költségvetésének terhére, 
elszámolási kötelezettség mellett 700.000 Ft-ot biztosít. 

4.Napirendi pont: 
Beszámoló két ülés között történt eseményekről és a tett intézkedésekről 
Előterjesztő: Csisztu Miklósné elnök 

 
Csisztu Miklósné elnök: csak felsorolás szinten szeretném megemlíteni, mivel 2022. 
szeptember 3-án megtartottuk a közmeghallgatásunkat ott már részletesen 
beszámoltam az elmúlt időszak eseményeiről, intézkedéseiről. 
A Sváb Ház elkészült, átadtuk, köszönjük szépen a munkátokat. Voltunk Kazincbarcikán 
a regionális találkozón, nagyon jól éreztük magunkat, egy jó csapat jött össze.  
2022. szeptember 3-án megtartottuk a közmeghallgatással egybekötött családi napot.  
2022. szeptemberben 4-én átadatuk az emlékparkot, a Sváb keresztet és a Szentmariay 
sírt. Pályázati pénzből valósult meg a helyreállítás, nagyon szép lett mind a kettő.  
A temetőnél a kivezető út nagyon göröngyös, rossz állapotban van, a közeljövőben 
megoldás kell találni rá. A növényeket elültettük, kifizettem. 
A Media Markt ügyfélszolgálatát felhívtam a hűtővásárlása ügyében, amelyet a Sváb 
Ligetbe szeretnék elhelyezni. Két fajta hűtő van, egy kombinált, ahol a teteje fagyasztó az 
alja hűtő, viszont az nem önleolvasztós, állandóan le kell olvasztani. 
Van a No-Frost hűtő, azonban annak nincs fagyasztó része, de nekünk nincs is rá 
szükségünk.  A No-Frost hűtő 130.000 forinttól kezdődik, 195 literes, amelynek 
kiszállítása 8000.- forintba kerülni, ha nincs raktáron és országos cég szállítja ki, ha 
raktáron van és 5 napon belül történik meg a szállítása, akkor 9000.- forint.  
Be kell menni személyesen ki kell választani. 
 
Danku Károlyné elnökhelyettes: Vízforralóra is szükségünk van és egy porszívóra, de 
sajnos hely szűkén vagyunk, valamilyen zárt hely kellene a tároláshoz.  
 
Rusz Péterné képviselő: a vízforralót én szívesen felajánlom. 
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Csisztu Miklósné elnök: A Sváb Ligetet már két hétvégére is kérték, szeptember 30-ra és 
október 22-re. Rongyszőnyeget is kellene az épületbe vásárolni, de majd mindent 
apránként megvásárolunk. 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat 
Képviselő-testületének  

65/2022.(IX.12.) határozata 
két ülés között történt eseményekről és a tett intézkedésekről szóló beszámoló 

elfogadásáról 
 

Gávavencsellő Nagyközség Német Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete a két 
ülés között történt eseményekről és a tett intézkedésekről szóló beszámolót elfogadta.  
 
 
Csisztu Miklósné elnök: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, ezért az ülést bezárta. 
 

 
K.m.f. 

 
 

 
Rusz Péterné Csisztu Miklósné  

jegyzőkönyv-hitelesítő elnök 
 


